
List of Suspended Pest Control Personnel (as of October 2021) 

暫停註冊防治蟲害人員名單 （截至 2021年 10月） 

Registration Reference Number 

註冊編號 

Date 

日期 

N/A N/A 

  

  

  

  

  

 

Note: Registrants who have been registered as technicians, if they intend to temporarily withdraw from the 

industry before the expiry of the current registration, can choose to temporarily suspend their registration. 

Technicians who are in a "suspended" state should not continue to engage in pest control work as registered 

personnel under this scheme. 

Pest control technicians who have suspended their registration may choose to apply for reinstatement of 

registration. HKQAA will remove the person’s number from this list after the person successfully reactivate 

his/her registration. 

注:已經獲得技術人員註冊的註冊人，如果在註冊有效期屆滿前有意計劃暫時退出該行業，可選擇將註

冊「暫停」，處於「暫停」狀態的技術人員不應以本計劃的註冊人員的身份繼續從事防治蟲害工作。 

已中止註冊的防治蟲害技術人員，可選擇在日後向本局提出恢復註冊的申請。本局將會在該人員成功恢

復註冊後，從本名單中剔除該人員的編號。 


